
Innspill til årsmøtet i sameiet Persbu – Høybuli/Persbuhaugen – Roe/Eide 
vegen 

 
Viser til informasjonsbrev datert 14.11.2019 til hytteeiere på Noresiden. 
Det står der at alle hytter på Noresiden må betale en engangsavgift,men at denne vil 
være forskjellig for gamle og nye hytter samt beliggenhet i forhold til vegnettet. 
Det står også at dette ikke gjelder sideveiene. 
  
Styret i hytteeierforeningen behandlet denne saken på styremøte 26.12.2019,og ble 
enige om følgende: 
  
Siden dette kun gjelder selve Roeveien mener vi at det ikke er riktig at avgiften 
skal være forskjellig. 
Nytten av at veien blir oppgradert slik at den kan holdes åpen på vinteren er lik 
for alle helt uavhengig av om hytta er ny eller gammel eller om hytta har vei 
helt frem eller ikke. 
Iht vedtektene ligger det heller ikke i styrets mandat å bare kunne vedta slike 
ting. 
Vi ønsker derfor at dette tas opp som en sak på årsmøte 2020,slik at årsmøte 
kan stemme over dette. 
  
Roeområdet Hytteeierforening fremmer derfor følgende forslag til årsmøte 2020 
  
Engangsavgiften for Roeveien skal være lik for alle hytteeiere uavhengig av 
alder på hytte og beliggenhet. 
  
Mvh 
Odd Grinderud 
Styreleder Roeområdet Hytteeierforening 
  
 


